

有關九龍城分行終止保管箱服務通知

配合市區重建局(市建局)開展衙前圍道/賈炳達道發展計劃的安排及本行業務調整，本行九龍城分行的保管箱業務將於 2024 年 3 月 9 日(星期六)起終止，本行將會向受影響客戶發出通知信函，請客戶於終止日前到九龍城分行辦理銷箱手續。

如有查詢或預約取消保管箱，請致電 3988 9381 聯絡九龍城分行。不便之處，敬請原諒。

南洋商業銀行有限公司謹啟
2023 年 12 月 7 日

7 December 2023

Notice of Termination of Safe Deposit Box Service of Kowloon City Branch

Due to the statutory planning procedures of the Nga Tsin Wai Road/Carpenter Road Development Scheme commenced by Urban Renewal Authority (URA) and our banking strategy, Kowloon City Branch's Safe Deposit Box service will be terminated with effect from 9 March 2024. We will provide notice to the affected customers. Please visit our branch before the effective date to terminate the Safe Deposit Box Services.

We apologize for any inconvenience caused. For enquiry or reservation to cancel safe deposit box, please contact our Kowloon City Branch at 3988 9381.

Nanyang Commercial Bank, Limited